
Referat af afdelingsmøde i afdeling 35 
 
Tirsdag den 17. oktober 2023 
 
Deltagere: 
Trine S. Butterworth (mødeholder) 
Carlo Ladegaard 
Kim Lindberg 
 

Dagsorden: 
Arbejdsform i den nye bestyrelse, kommunikation, møder, specielle ønsker osv 
- Møder går på skift mellem afdelingsbestyrelsens medlemmer 
- Mødeholder udsender mødeindkaldelse og udarbejder referat 
- Der kvitteres altid for modtagelsen af en mail/SMS, så udsender ved at den er modtaget 

 
Gennemgang af handlingspunkter fra Ordinært Afdelingsmøde: 
 Klipning af græskanter mod terrasser: HedeDanmark orienteres (KG spørges) 
 (KL) 
 Grønt område mod cykelkælder under 4B: HD forslag (KG spørges) 
 (KL) 
 Ekstra bord/ bænkesæt til legeplads: (KG  spørges om bestilt?)  
 (KL) 
 Reflektorer på gadelamper: Martin Hansen spørges om materiale som lovet  

 (CL) 
Nyt tilbud på vinduesvask: Jeppe Quorp, 4B, 1., dør 2, spørges om lovet materiale på 
ny udbyder  
(CL) 
Sønderborg Kommune kontaktes for bedre “ blind vej” skiltning: Kim har talt med 
teknisk afdeling i kommunen, der siger at nuværende skiltning er efter reglerne, men 
er villige til at se på det igen, om alternativ placering er mulig. Lover dog intet. 
 

 Pile på vejen for ensretning: KG er positiv om muligheden, aftales nærmere 
 (KL) 
  

Bjarne “aktiviteter” i boligenheder 
  Beton slår revner på altan i 4B, 1,3 
  Varmestyring i 4B, st, 5 
  Genvex blæser for kraftig i 4B, 1, 3 
  Skæv dør i 4A, st, 2 
  Diverse problemer i 4B, 2, 5 
 (BP spørges om opgaverne fra det ordinære afdelingsmøde 7. September) 
 (KL) 
 



Rygeproblematik i afdelingen: Organisationsbestyrelsen har besluttet at den vedtagne beslutning 
på det ordinære afdelingsmøde er gældende. Det vil sige at rygning på altaner, haver og terrasser 
ikke er tilladt mellem klokken 23 - 07 
 
Samarbejde med de nye suppleanter, arrangementer og praktiske gøremål, eks vis fliser under 
bord/ bænkesæt. Hvad deltager de i? 
- Suppleanter deltager ikke i almindelige afdelingsbestyrelsesmøder. Ved ekstraordinære 

problemstillinger i afdelingen, eller hvis suppleanterne selv har nye forslag, kan de indkaldes 
- Suppleanter modtager altid referater, eller anden relevant information, direkte på mail. 
- Suppleanter indbydes altid til at være aktive deltagere i praktiske arrangementer: kommende 

er fastlæggelse af bordplaceringer på de grønne områder, så der kan lægges fliser (en 
hasteopgave). Ultimo november juletræstænding med gløgg og æbleskiver 

 
Eventuelt 
- Hede Danmark klipper ikke en meter fra mur rundt om 4A`s sydende, som de skal 

(KL orienterer Karsten Gjerlevsen) 
- Arealet mod ind mod kommunes fredede grund mod vest, ud for 4A, er en ren ukrudtsmark, 

kan der gøres noget, tages op evt ved en markvandring 
- Filtre i genvex trænger til at blive skiftet 
- Kan der indføres et fast skifte af batterier i termostaterne til varmen? 

(KL forhører sig hos Karsten Gjerlevsen). Hvis termostaterne mister forbindelsen til den 
elektroniske styring åbner ventilere sig, ikke hensigtsmæssig om sommeren -> stort forbrug 

- Hvad bliver der af information om hjertestarter? 
(TB kontakter TrygFonden ) 

 
Referent: Kim 


